



Protokoll styrelsemöte

2022-12-06, kl 19:00, Häggeberg

Närvarande: Marianne, Frida, Patrik, Sara, Mikael, Inge, Ann, Karin

Saknas: Erik

Adjungerad: Johan B för punkten 2, Rallylydnadssatsning, samt 3. Möte med HUS, Joachim N för punkten 4. Hantering av enkätsvar och 5. Hemsidan

1) Mötet öppnades

Marianne öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2) Rallysatsning (HUS)

HUS har fått in ett önskemål om att genomföra en satsning liknande den på agility med rallylydnad. Styrelsen gick igenom mejlet från HUS. Aktuellt med satsning på rallylydnad, liknande den som klubben haft med agilitysatsningen.

Styrelsen behöver för att kunna ta ställning till rallylydnadssatsningen få in underlag som beskriver att det finns ett önskemål om att genomföra satsningen, vad man behöver från klubben och vad man kan bidra med till klubben är det underlaget bör innehålla. Johan skickar vidare den informationen till de som är berörda.

3) Möte med HUS

Det planerade mötet samt bakgrunden till behovet diskuterades inom ramen för styrelsemötet. Alla förde fram sina synpunkter, både synpunkter kring hur detaljerad informationen var i protokollet givet att det var ett pågående ärende och i övrigt kring den aktuella händelsen. Johan tar med sig input från styrelsen tillbaka till HUS, och sen tar vi ett möte mellan några medlemmar från styrelsen och några medlemmar från HUS, önskvärt innan jul.

Just nu har vi bara ett muntligt avtal med Hulukvarn, för att sondera behovet av inomhuskurser. Det har fallit väl ut, det finns ett stort behov, och HUS överväger att gå vidare och undersöka möjligheterna till att få till ett skriftligt avtal.

4) Hantering av enkätsvar (Joachim)

60 svar hittills. Joachim gick igenom fördelningen på svaren, utan detaljer. Enkäten kräver numera att den som svarar anger medlemsnummer, för att vi ska undvika att någon skickar in flera svar.

Styrelsen ger Joachim som klubbens dataskyddsansvarige i uppdrag att sammanställa resultatet av enkäten så att styrelsen kan ta del av informationen utan att behöva ta del av medlemsnummer.

5) Hemsidan (Joachim)

a) *JBK flytt till ny plattform*

Joachim hade möte med SBK förbundet kring att JBK ska byta till SBK:s plattform för lokalklubbshemsidor. Tre klubbar är inne på nya sidan, 27 klubbar är på gång in, precis som vi.



Joachim visade upp Visby brukshundsklubbs hemsida som exempel på hur det kan komma att se ut. Gick igenom de olika steg vi kommer att gå igenom för att anmäla klubben.

JBK:s sida för draghundssport på Idrottonlines hemsida läggs ned. Vi behöver inte ha en hemsida där och vi använder den inte, den hänvisar till vår egen hemsida. Joachim får styrelsens uppdrag att kolla upp vad detta innebär samt ge förslag på hur klubben eventuellt ska agera. Klubbens licenser finns på Draghundssportsförbundets hemsida.

b) Nya medlemmar i en kommunikationsgrupp

Styrelsen har fått in två medlemmar som anmält intresse att arbeta med klubbens kommunikation, bland annat information och kommunikation på hemsidan. Väldigt roligt initiativ då vi har ett behov av någon som arbetar med innehållet snarare än det tekniska. Styrelsen föreslår att klubben framöver ska arbeta med rollen kommunikatör snarare än att återskapa kommunikations-gruppen. Joachim tar en första kontakt med de två intresserade.

6) Ekonomi

Vi har betalat grävarbetet samt rör. Den iordningställda marken ska plattas till och sås. Tävlingsintäkterna via Stripe strular fortfarande, Karin arbetar för att lösa det.

7) Årsmötet, planering budget och verksamhetsberättelse

Marianne har tillfrågat distriktets ordförande om att vara årsmötesordförande på klubbens årsmöte, och hen har sagt att hen kan. Valberedningen är den som kan föreslå mötesordförande på årsmötet varför informationen om att distriktets ordförande kan tänka sig att hålla i mötet behöver gå vidare till dem. Marianne förmedlar informationen till valberedningen.

Vi kommer att behöva administrera slutna omröstning med papperslappar där det av lappen framgår vilket val som avses. Ann tar på sig att ordna valblanketterna.

Karin har inte fått in några budgetar från sektorerna. RUS har möte på torsdag, HUS och Utställning har bett att få inkomma i mitten av december, Tävlings har vi inte hört något från. Underhåll inkommer Annika med (Karin kollar med henne).

Styrelsen behöver ha ett möte då vi diskuterar budget, verksamhetsberättelse och årsberättelse. Teamsmöte 20/12 kl 19:00 för att diskutera endast dessa punkter.

Underlag för förtjänsttecken från sektorerna har inte inkommit än vilket gör det svårt att sammanställa en komplett lista. I väntan på att uppgifter inkommer har vi utgått från tidigare års deltagare i respektive sektor. Alla går igenom listan och funderar på om det saknas något namn, återkopplar detta till Sara. Vi vill ställa frågan till årsmötet, hur ska styrelsen förhålla sig till förtjänsttecken. Ska listor uppdateras varje år eller ska vi ha ett nomineringsförfarande liknande Årets Hägebergare. Vilka kriterier ska klubben ha för förtjänsttecken, vad ska räknas som förtjänstfullt arbete?

Diplom 3 år

Brons 5 år

Silver 10 år

Guld 15 år



8) Korrespondens

a) IF Försäkring gamla hunddagiset

Vi har lämnat in bilder på lokalerna och kontainrarna och satt värde 350 000 kr, kostnad för försäkring 427 kr per år för båda. Styrelsen beslutar att acceptera offerten och teckna denna försäkring.

b) Kontakt med kommunen angående tomträttsavtal

Vårt ärende är vidare skickat för hantering inom kommunen.

c) Jakt på klubbens område

Framöver kommer det att pågå jakt på klubben onsdagar förmiddagar oktober till februari. Information om detta behöver ut på Facebook och hemsidan.

d) Restaurangchansen

Vi har fått en fråga om att ingå i Restaurangchansen men avstår nu i och med att vaktis inte är tillgänglig.

e) Pistoler

Klubben kommer köpa in två startpistoler, kommer även köpa skåp för förvaring och via vaktis kunna ge åtkomst till den som behöver komma åt startpistol.

9) Hantering av inkomna nomineringar

Styrelsen har fått in nomineringar på alla poster utom suppleant. Efter den 15 december ska listan skickas till valberedningen. Marianne och Frida skickar listan till valberedningen.

10) Mötet avslutades

Marianne tackade alla deltagare och avslutade mötet.

Vid pennan

Ann Milton, sekreterare

Justeras

Marianne Lindblom, ordförande

Justeras

Mikael Berglund

Justeras

Patrík Öjhage